
Protokół Nr 8/24 

z posiedzenia Komisji Gospodarki, Zasobu i Środowiska 

w dniu 16 grudnia 2024 r.

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali konferencyjnej Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Otwocku przy ulicy Komunardów 10, pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki, Zasobu i Środowiska radnego Mateusza Traczyka w godzinach od 16 20 do 16 50.

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji, Starosta Otwocki - Tomasz Laskus; 

przedstawiciel Wydz. Ochrony Środowiska - Główny Specjalista Agnieszka Fleiszfreser; 

Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Pokrywczyńska; Sekretarz Powiatu - Krystyna 

Olesińska.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie Raportu z „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Otwockiego na lata 2019

2022 z perspektywą do roku 2026” za lata 2019 - 2020 oraz Raportu z „Programu Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Otwockiego na lata 2019-2022 z perspektywą do roku 2026” za lata 

2021 - 2022.

3. Kontynuacja omawiania wniosku Klubu Radnych PO RP dot. projektu uchwały w sprawie 

ustanowienia kierunku działania dla zarządu powiatu otwockiego.

4. Sprawy różne.

5. Zakończenie posiedzenia.

Ad. 1
Przewodniczący Komisji Mateusz Traczyk na wstępie powitał radnych i zaproszonych 

gości. Następnie odczytał zaproponowany porządek posiedzenia.

Uwag radni nie zgłosili.

Głosowanie za przyjęciem proponowanego porządku posiedzenia w obecności 11 radnych: 

„za” -11 osób.

Ad. 2

Przewodniczący Komisji Mateusz Marczak oddał głos Głównemu Specjaliście 

Agnieszce Fleiszfreser, która przedstawiła Raport z „Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 
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Otwockiego na lata 2019-2022 z perspektywą do roku 2026” za lata 2019 - 2020 oraz Raport z 

„Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Otwockiego na lata 2019-2022 z perspektywą do roku 

2026” za lata 2021 - 2022. Są to dwa okresy rozliczeniowe, które uwzględniają realizację zadań 

wynikających z ustawy Prawo Ochrony Środowiska i obejmuje obszar całego Powiatu. W związku z 

tym wykonawca tych raportów zwracał się do gmin i do zarządców dróg. Zgodnie z ustawą Zarząd 

przedstawia takie raporty Radzie Powiatu. Radni nie zgłosili pytań i uwag odnośnie przedstawionych 

raportów.

Ad. 3
Przewodniczący Komisji Mateusz Traczyk powiedział, że wniosek i projekt uchwały 

był omawiany na poprzednim posiedzeniu Komisji. W związku z tym zgłosił wniosek 

o przekazanie do Zarządu Powiatu wniosku Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej RP dot. 

projektu uchwały w sprawie ustanowienia kierunku działania dla zarządu Powiatu Otwockiego, 

celem wyrażenia opinii.

Głosowanie w obecności 14 członków Komisji: „za” - 14 osób.

Ad. 4
Radny Andrzej Wojtyra zgłosił uwagę odnośnie organizacji ruchu w związku 

z rozpoczynającym się remontem na ul. Kołłątaja w Otwocku,. Radny zaproponował 

wprowadzenie ruchu godzinowego.

Radny Jacek Czarnowski zasugerował wykonanie bajpasu wokół kościoła, to jest w ul. 

Mickiewicza, jadąc od Otwocka w prawo, jeżeli jest to technicznie możliwe, to bardzo 

ułatwiłoby komunikację mieszkańcom.

Członek Zarządu Paweł Walo odpowiedział, że Zarząd rozważy zgłoszone propozycje.

Radny Robert Kosiński zwrócił uwagę, że projekt organizacji ruchu został już 

zatwierdzony.
Radna Bogumiła Więckowska przedstawiła swoje uwagi do omawianych w punkcie 2 raportów 

z Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Otwockiego. Radna zwróciła uwagę, że głównym 

zagrożeniem jest elektrociepłownia Siekierki oraz oczyszczalnie ścieków, zwłaszcza przy intensywnych 

wodach opadowych. Zawnioskowała, aby te uwagi zostały wprowadzone do nowego programu Ochrony 

Środowiska.

Przewodniczący Komisji poprosił o przedstawienie przekazanych uwag na piśmie.
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Ad. 5
Na tym posiedzenie zakończono.

Przewodniczył:

Mateusz Traczyk

Sporządziła:

Hanna Michalak
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